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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce 

 

 

1 Zahájení 

1.1 Organizační opatření 

Návrh: Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Jana Valentu a za ověřovatele zápisu Michala Knora a 

Miroslava Stříbrného. 

 

Usnesení 20/21/01: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Jana Valentu a za 

ověřovatele Michala Knora a Miroslava Stříbrného. 

 

Hlasování: Pro (7) – T.Snopek, V.Konvalinka, M. Knor, M. Stříbrný, J. Krátký, J. Valenta, T. Přibyla, 

Proti (0), Zdržel se (0) 

1.2 Program zasedání 

Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn. Starosta navrhl do bodů 
různé přidat následující bod „ Vyhodnocení nabídek na studii likvidace dešťových vod“ Rozpočtové 
opatření č. 4“ Veřejné osvětlení v ul. Formanská“, Dodatek ke smlouvě se společností Aquaconsult“ 
„Smlouva se SFŽP – II. etapa kanalizace“ Dotační program MMR – obnova místních 
komunikací“„Stížnost občanů na špatný stav vody v Berounce“ 
 

Jednání číslo 21/2020 

Datum, čas 5.10. 2020 od 19:00 

Místo Hlásná Třebaň, budova Obecního úřadu 

Přítomni (7) Tomáš Snopek, Vnislav Konvalinka, Michal Knor, Miroslav Stříbrný, Jiří 

Krátký, Jan Valenta, Tomáš Přibyla,  

Omluveni (2) Kateřina Gregorová, Vojtěch Musil 

Hosté (0)  

Zápis zapsal Jan Valenta 

Ověřovatelé zápisu Michal Knor, Miroslav Stříbrný 
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Program zasedání: 

• Výběrové řízení na rekonstrukce ulice Ječná a Ovesná 

• Dotace na akci „Bezbariérový chodník ke hřbitovu“ 

• Různé 
o Vyhodnocení nabídek na studii likvidace dešťových vod 
o Rozpočtové opatření č.4 
o Veřejné osvětlení v ul. Formanská 
o Dodatek ke smlouvě se společností Aquaconsult 
o Smlouva se SFŽP – II. etapa kanalizace 
o Dotační program MMR – obnova místních komunikací 
o Stížnost občanů na stav vody v Berounce 

 
 

 

Usnesení 20/21/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program zasedání. 

 

Hlasování: Pro (7) – T.Snopek, V.Konvalinka, M. Knor, M. Stříbrný, J. Krátký, J. Valenta, T. Přibyla, 

Proti (0), Zdržel se (0) 

 
 

2 Výběrové řízení na rekonstrukci ul. Ječná a Ovesná 
 

Návrh: Zastupitelé byli informováni o tom, že k výsledku výběrového řízení na rekonstrukci ulic Ječná 

a Ovesná byla podána námitka společností Strabag a.s., která byla ze soutěže původně vyřazena. Na 

základě podané námitky se znovu sešla hodnotící komise a uznala námitku společnosti Strabag a.s jako 

oprávněnou. Společnost Strabag se tedy umístila na 2.místě.  

 

Výsledek nového hodnocení nabídek a pořadí nabídek  

 

Pořadí 

nabídky 
Obchodní firma IČO Adresa 

Nabídková cena 

bez DPH v Kč 

1. ROBSTAV k.s. 27430774 

Mezi vodami 205/29, 

143 00 Praha 4 - 

Modřany 

3 781 020,66 Kč 

2. STRABAG a.s. 60838744 
Kačírkova 982/4, 

158 00 Praha 5 
4 210 639,75 Kč 

3. Raeder & Falge s.r.o. 28714989 
Přívozní 114/2, 

410 021 Lovosice 
4 927 337,67 Kč 

4. Froněk, spol. s r.o. 47534630 
Zátiší 2488,  

269 01 Rakovník 
5 239 917,27 Kč 
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5. COMMATEL-Uher, s.r.o. 27092348 
Staňkova 44, 149 00 

Praha 4 
5 597 807,20 Kč 

 

 

Vítěz řízení zůstává stejný - společnost Robstav k.s.. 

 

Usnesení 20/21/02: Zastupitelstvo bere na vědomí, že námitka byla akceptována a po opětovném zasedání 

výběrové komise bylo upraveno pořadí. Vítěz řízení zůstal stejný – společnost Robstav k.s. 

 

 
Hlasování:  Pro (7) – T.Snopek, V.Konvalinka, M. Knor, M. Stříbrný, J. Krátký, J. Valenta, T. Přibyla, 

Proti (0), Zdržel se (0) 

 

 

3 Dotace na akci „Bezbariérový chodník ke hřbitovu“ 
 

Návrh: Starosta obce informoval zastupitele o přidělení dotace ve výši 996 000 Kč z Fondu obnovy 

venkova Středočeského kraje (žádost číslo FOV/OBV/042681/2020) 

 

 

Usnesení 20/21/03: Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí dotace z Fondu obnovy venkova 

Středočeského kraje ve výši 996 000Kč č a zavazuje a zavazuje se ke spolufinancování projektu z 

rozpočtu obce ve výši uvedené v žádosti o poskytnutí dotace. 

 
Hlasování:  Pro (7) – T.Snopek, V.Konvalinka, M. Knor, M. Stříbrný, J. Krátký, J. Valenta, T. Přibyla, 

Proti (0), Zdržel se (0) 

4   Různé 

4.1 Vyhodnocení nabídek na likvidace dešťových vod 

 
Návrh: Zastupitelstvo bude informováno  výsledcích výběrového řízení na projekt studie likvidace 

dešťových vod. Do soutěže se celkem přihlásilo 6 společností: VS Chrudim a.s., Interprojekt odpady 

s.r.o., Šindlar s.r.o., VHTres spol.s.r.o., Vodohospodářské inženýrské služby a.s., Regionprojekt Brsno 

s.r.o. 

Zastupitelstvu byla prezentována zpráva hodnotící komise výběrového řízení.   

Zastupitelé diskutovali především o rozdílné výši nabídkových cen, jednotlivých společností . 

Usnesení 20/21/4.1: Zastupitelstvo obce využilo svého práva a v souladu s bodem 4 Zadávací 

Dokumentace. 
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Hlasování: Pro (7) – T.Snopek, V.Konvalinka, M. Knor, M. Stříbrný, J. Krátký, J. Valenta, T. Přibyla, 

Proti (0), Zdržel se (0) 

4.2 Rozpočtové opatření č. 4 

 
Návrh: Zastupitelstvu bylo předloženo rozpočtové opatření č. 4. Opatření bylo schváleno v rámci 
delegace pravomocí starostou obce a předsedou finančního výboru dne 25.9.2020.  
Na straně příjmu bylo rozpočtováno přijetí dotací (pečovatelská služba, volby vodovod a kanalizace Nad 

Pískovnou), kompenzačního bonusu od státu. 
 
Na straně výdajů byl zrušen paragraf 1014 protože je nevyužitý a rozpočtované prostředky byly přesunuty 
na paragraf 5213 položku 5132. Byl zrušen paragraf 6113 protože byl chybně zadán na volby a prostředky 
byly přesunuty na správný paragraf 6115. 
 
 

Usnesení 20/21/4.2: Zastupitelstvo obce bere na vědomí rozpočtové opatření č. 4. 

  

Hlasování: Pro (7) – T.Snopek, V.Konvalinka, M. Knor, M. Stříbrný, J. Krátký, J. Valenta, T. Přibyla, 

Proti (0), Zdržel se (0) 

4.3 Veřejné osvětlení v ul. Formanská 

 
Návrh: Zastupitelstvo bylo informováno o žádosti obyvatel spodní části ul. Formanská o vybudování 

veřejného osvětlení. Zastupitelstvo diskutovalo o problému a shodlo se na tom, že se jedná o 

významnou spojnici mezi částmi obce. 

Usnesení 20/21/4.3: Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o stížnosti občanů a chatařů 

ohledně nutnosti veřejného osvětlení v ulici Formanská. Zastupitelstvo obce pověřuje starostu obce 

k zahájení činnosti na projektu a rozpočtu projektu. 

 

Hlasování: Pro (7) – T.Snopek, V.Konvalinka, M. Knor, M. Stříbrný, J. Krátký, J. Valenta, T. Přibyla, 

Proti (0), Zdržel se (0) 

4.4 Dodatek ke smlouvě se společností Aquaconsult  

 
Návrh: Zastupitelstvu byl předložen návrh dodatku se společností Aquacosult, který upravuje dobu 

trvání stávající smlouvy. Důvod ukončení stávající smlouvy předčasně jsou podmínky SFŽP, ze kterého 

obec získala dotaci na prodloužení vodovodních řadů. Po kolaudaci nově vystavěných vodovodních 

řadů bude muset být uzavřená smlouva, dle schválených podmínek od SFŽP. 

Usnesení 20/21/4.4: Zastupitelstvo obce schvaluje dodatek ke smlouvě se společností Aquaconsult 

s.r.o. a pověřuje starostu k jejímu podepsání. 
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Hlasování: Pro (7) – T.Snopek, V.Konvalinka, M. Knor, M. Stříbrný, J. Krátký, J. Valenta, T. Přibyla, 

Proti (0), Zdržel se (0) 

4.5 Smlouva SFŽP – II.etapa kanalizace 

 
Návrh: V minulém týdnu byla dokončena administrace dotace na stavbu II. etapy kanalizace. 

Posledním kromek je uzavření smlouvy se Státním fondem životního prostředí (SFŽP). Zastupitelům 

byl předložen návrh smlouvy. 

Usnesení 20/21/4.5: Zastupitelstvo obce schvaluje znění smlouvy se SFŽP a pověřuje starostu k 

jejímu podepsání. 

 

  

Hlasování: Pro (7) – T.Snopek, V.Konvalinka, M. Knor, M. Stříbrný, J. Krátký, J. Valenta, T. Přibyla, 

Proti (0), Zdržel se (0) 

4.6 Dotační program MMR – obnova místních komunikací 

 
Návrh: Starosta informoval zastupitele o blížícím se vyhlášení nových dotačních výzev v rámci 

Ministerstva pro místní rozvoj (MMR) z programu Podpora a rozvoje venkova – obnova místních 

komunikací. Výše dotace bude pravděpodobně 70%. Zastupitelstvo diskutovalo o tom, jaké 

komunikace v obci do žádosti zahrnout. V současné době je z projekčního hlediska připravena pouze 

ulice Na Paloučku. Zastupitelstvo se shodlo na tom, že je nutné projekčně připravit další ulice v obci 

k realizaci finálních povrchů. 

 

Usnesení 20/21/4.6: Zastupitelstvo obce bere na vědomí stav dotační výzvy MMR. Zastupitelstvo 

pověřuje stavební výbor o stanovení priorit ulic pro přípravu finálních povrchů. Na příštím 

zastupitelstvu budou tyto priority diskutovány. 

  

Hlasování: Pro (7) – T.Snopek, V.Konvalinka, M. Knor, M. Stříbrný, J. Krátký, J. Valenta, T. Přibyla, 

Proti (0), Zdržel se (0) 

4.7 Znečištění řeky Berounky 

 
Návrh: Po mnoha stížnostech na kvalitu vody v Berounce. Bylo diskutováno, kdo znečišťuje 

Berounku. Je podezření, že hlavním znečišťovatelem jsou velké čistírny odpadních vod  a lokálně i 

objekty podél řeky.  
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Usnesení 20/21/4.7: Zastupitelstvo obce pověřuje výbor pro životního prostředí k návrhu 

komplexního řešení problému často znečištěné řeky Berounky.  

  

Hlasování: Pro (7) – T.Snopek, V.Konvalinka, M. Knor, M. Stříbrný, J. Krátký, J. Valenta, T. Přibyla, 

Proti (0), Zdržel se (0) 

 

Příští jednání zastupitelstva 

Ověřovatelé:                          
              Michal Knor                        .…………………………………………….. dne ……………………… 

 
 
 
 
                                          Miroslav Stříbrný               …………………………………………………dne ……………………... 
 
 
 
 
           Starosta:                Tomáš Snopek           …………………………………………………dne …………………….. 
 

Jednání číslo 22/2020 

Datum, čas 19.10.2020 

Místo Hlásná Třebaň, budova Obecního úřadu 

Zapisovatel: Michal Knor 

 

 


